
Бојан Пајтић: Треба отворити представништво Војводине у Бриселу
понедељак, 01 новембар 2010 23:44

БЕОГРАД – Председник Владе Војводине Бојан Пајтић изјавио је да би требало
отворити представништво Војводине у Бриселу да би се поправио имиџ Србије.

  

Оценивши да лош имиџ значи мање инвестиција, Пајтић је казао да би отварање
представништва Војводине у Бриселу након што Србија добије статус кандидата за
чланство у ЕУ помогло да се поправи лоша слика о Србији настала због ранијих
политичких грешака и одлука.

  

Он је на Економском самиту Србије 2010. казао да је Војводина једна од најевропскијих
регија у Европи у којој живи 25 различитих националних заједница и да је у службеној
употреби шест језика.

  

Пајтић је ипак додао да Војводина не треба да има посебан статус у процесу европских
интеграција.

  

(Бета)
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